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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 

Protokół nr 67/2023 
 

 
LXVII Sesja w dniu 15 marca 2023  
Obrady rozpoczęto 15 marca 2023 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:25 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LXVII sesję.  
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do 
ustalenia porządku obrad. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie do porządku obrad nw. projektów uchwał:  
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna zatwierdzonego Uchwałą 
Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 96 poz. 1717 z 
dnia 13.05.2010 r.) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno dla obszaru ograniczonego ulicami: Geodetów, Julianowską, Okulickiego i Puławską 
 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna zatwierdzonego 
Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 96 
poz. 1717 z dnia 13.05.2010 r.) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczno dla obszaru ograniczonego ulicami: Geodetów, Julianowską, Okulickiego i Puławską 
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Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna 
zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 r. (Dz. Urz. 
Woj. Maz. Nr 96 poz. 1717 z dnia 13.05.2010 r.) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno dla obszaru ograniczonego ulicami: Geodetów, Julianowską, 
Okulickiego i Puławską.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (6) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Michał Rosa, Ewa 
Urbańska 
 
Wprowadzono w punkcie 6.21. 
 
2. Przyjęcie protokołu nr LXVI/2023 z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu nr LXVI/2023 z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (6) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Michał Rosa, Ewa 
Urbańska 
 
Protokół przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Burmistrz odniósł się do uruchomienia SKM w Piasecznie – podkreślił, że to ważny dla Gminy moment, 
poinformował, że część połączeń SKM została zawieszona do 17 marca,  i wyraził nadzieję, że po 
początkowych turbulencjach wszystko zacznie działać prawidłowo. Poprosił mieszkańców o cierpliwość w 
związku ze zmianami rozkładów jazdy i innymi utrudnieniami. Odnosząc się do lokalizacji stacji końcowej, 
poinformował, że wydłużenie linii do Zalesia Górnego lub Czachówka wiąże się z przebudową 
infrastruktury (węzły przesiadkowe).  
 
Przy okazji otwarcia SKM w Piasecznie odbyło się spotkanie z Prezydentem Trzaskowskim, Marszałkiem 
Województwa oraz samorządowcami z terenu Metropolii Warszawskiej, podczas którego rozmawiano 
m.in. o wiadukcie na drodze 721 oraz połączeniu jej z Piaseczna do węzła na trasie S7, co pozwoli uniknąć 
uciążliwości na przejazdach kolejowych.   
 
Burmistrz poruszył temat porządkowania terenu wokół dworca PKP oraz liczby miejsc parkingowych – są 
prowadzone prace w związku z planem zagospodarowania wokół dworca oraz negocjacje z PKP co do 
nieruchomości wokół stacji PKP Zalesie Górne. 
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Burmistrz zachęcił do uczestnictwa w konsultacjach dot. Strategii Rozwoju Metropolii Warszawskiej oraz 
Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej – w tych dokumentach będzie pokazywany i wypracowywany 
model docelowy całego systemu metropolii. 
 
Burmistrz poinformował, że w trakcie debat na temat rozwoju gminy Piaseczno prowadzone są rozmowy 
dot. strategicznych wyzwań – 7 marca odbyła się debata „Piaseczno zagospodarowane”, 16 marca 
odbędzie się debata „Piaseczno klimatycznie odporne”, a 23 marca debata „Piaseczno w podróży”, 
poświęcona transportowi publicznemu i komunikacji – burmistrz zachęcił do składania wniosków. Są to 
debaty w ramach przygotowania aktualizacji strategii gminy Piaseczno.  
 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami: 
 

 1 marca - Narodowy Dzień Pamięci Żołnierzy Wyklętych  

 3 marca - Gala Sportu – podsumowanie roku obchodów 100-lecia piaseczyńskiego sportu w roku 
2022  

 8 marca - Gala Kobieca Osobowość Roku 2022  

 11 marca - Dzień Sołtysa – ogólnopolska konferencja naukowa „Sołtys na zagrodzie, czyli co komu 
wolno w sołectwie” 

 Udział w posiedzeniu Rady Mazowieckiego Zespołu Parków Krajobrazowych  

 Udział w posiedzeniu zarządu Stowarzyszenia Metropolii Warszawskiej  

 Zebrania sprawozdawcze Ochotniczych Straży Pożarnych 

 Piaseczno Cup 2023 - Ogólnopolski Halowy Turniej Piłki Nożnej 

 Indoor Triathlon 

 Zawody Ikizama Judo Cup - VI edycja 

 Halowe Młodzieżowe Mistrzostwa Polski w Łucznictwie 

 Puchar Polski Juniorek Młodszych i Juniorów Młodszych 

 Memoriał Emanuela Koczyby w łyżwiarstwie figurowym 

 Walentynkowe Silent Disco w Domu Kultury 

 Spotkania autorskie w bibliotece 

 Spotkania związane z tworzeniem Muzeum Piaseczyńskiego 

 Koncert charytatywny Grupy MoCarta w Pęcherach-Łbiskach na rzecz Stowarzyszenia ‘Oni Są’ 

 Bieżące spotkania z interesantami, przyjmowanie skarg, wniosków, uwag związanych z 
realizowanymi inwestycjami 

 Udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy 
 
Burmistrz podziękował nauczycielom i pracownikom szkół zaangażowanym w akcję „Zima w mieście”. 
Poinformował, że w ramach projektu Erasmus już 5 szkół gminnych uczestniczyło w wyjazdach do krajów 
Unii Europejskiej. 
 
Burmistrz odniósł się do rosnących cen energii elektrycznej oraz cen ciepła w I kwartale 2023 r. 
 
Na zakończenie zaprosił na koncert związany ze zbiórką na rzecz uczennicy Szkoły Podstawowej nr 5, 
który odbędzie się 18 marca. 
 
 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 

 
Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres 08.02.2023 r. – 15.03.2023 r. 
 

 26.02.2023 - Indoor Triathlon w GOSiR 

 01.03.2023 - Narodowy Dzień Żołnierzy Wyklętych – uroczystości  przy tablicy pamiątkowej 

 03.03.2023 - Gala Sportu w CEM – podsumowanie roku 2022 (100-lecia sportu ) w Piasecznie 

 04.03.2023 - Walne zebranie sprawozdawcze w OSP Piaseczno 
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 07.03.2023 - Debata o Piasecznie – „Piaseczno zagospodarowane” 

 08.03.2023 - Gala - Kobieca Osobowość Roku Gminy Piaseczno 2022 w CEM, Spotkanie z Klubem 

Seniora w Gołkowie z okazji Dnia Kobiet – Wiceprzewodniczący Michał Rosa 

 10-12.03.2023 - XVI Halowe Młodzieżowe Mistrzostwa Polski oraz XXXVIII Halowe Mistrzostwa 

Polski Juniorów w łucznictwie klasycznym i bloczkowym w GOSiR 

 12.03.2023 - XVIII Memoriał Emanuela Koczyby w łyżwiarstwie figurowym na lodowisku miejskim 

 Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej oraz 
uczestnictwo w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, udział w kontaktach z mieszkańcami 

 Współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

 Udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu historycznego - Wiceprzewodnicząca Magdalena 
Woźniak 

 Udział we wtorkowych posiedzeniach Kierownictwa Gminy (online) - Wiceprzewodnicząca 
Magdalena Woźniak   

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
 
Joanna Morawska, sołtys Wólki Kozodawskiej, podziękowała mieszkańcom za udział w koncercie Grupy 
MoCarta i poinformowała, że udało się zebrać 14 000 zł na Stowarzyszenie ‘Oni Są’. 
 
6. Bieżące uchwały 
 
1) W sprawie zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2022 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła drugą autopoprawkę: 
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Beata Walczak, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Rady 
Oświatowej dla projektów uchwał z poz. 6.1 oraz 6.4. 
 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji dla 
projektu uchwał z poz. 6.1 oraz 6.2. 
 
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały 
z autopoprawką. 
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Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla uchwał z poz. 6.1 oraz 6.3. 
 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 
grudnia 2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023-2037 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę wynikającą ze zmiany 
uchwały budżetowej oraz autopoprawkę dot. zazielenienia Pl. Piłsudskiego – zmniejsza się środki finansowe 
na tym zadaniu w roku 2024 o kwotę 201 000 zł i skraca się okres realizacji tego przedsięwzięcia do roku 
2023.  
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023-2037.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
26) W sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie Budżetu 
Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 2024 
 
Agata Pośniak z Biura Promocji i Kultury zreferowała projekt uchwały. 
 
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie 
Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 2024.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Ewa Urbańska 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) W sprawie zmiany statutu Biblioteki Publicznej w Piasecznie 
 
Łukasz Załęski, Dyrektor Biblioteki, zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Kultury i Promocji 
 
Głosowano w sprawie: zmiany statutu Biblioteki Publicznej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4) W sprawie skargi S.J. na odmowę dofinansowania przez Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie 
kosztów dowozu niepełnosprawnego dziecka do Przedszkola Specjalnego Nr 213 w Warszawie 
 
Bogdan Temoszczuk (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza poinformował o pomyłce w tytule uchwały na e-sesji w numerze przedszkola 
– jest:123, powinno być: 213. 
 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty 
 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię komisji 
dla projektów uchwał z poz. 6.4 – 6.12 oraz 6.20 – 6.23. 
 
Hanna Krzyżewska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji. 
 
Piotr Sędziak, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię komisji dla 
projektów uchwał z poz. 6.4 – 6.13 oraz 6.20 i 6.22. 
 
Głosowano w sprawie:  skargi S.J. na odmowę dofinansowania przez Centrum Usług Wspólnych w 
Piasecznie kosztów dowozu niepełnosprawnego dziecka do Przedszkola Specjalnego Nr 213 w 
Warszawie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Izabella Górzyńska, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta. 
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5) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki ozn. nr 89/40, obr. 
Bobrowiec 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały i zgłosiła autopoprawki w podstawie prawnej uchwał przygotowanych przez wydział Geodezji i 
Gospodarki Gruntami – w Ustawie o gospodarce nieruchomościami t.j. Dz.U. z 2021 r., poz. 1899 ze zm. 
zmienia się na t.j. Dz.U. 2023 poz. 344. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki ozn. nr 89/40, 
obr. Bobrowiec.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 24/2, 
obr. 57, m. Piaseczno położonej przy ul. Świętojańskiej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 24/2, obr. 57, m. Piaseczno położonej przy ul. Świętojańskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki 
oznaczonej nr 39, obr. 78, m. Piaseczno, położonej w okolicy ul. Aleja Brzóz 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 39, obr. 78, m. Piaseczno, położonej w okolicy ul. Aleja Brzóz.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu działki ozn. nr ewid. 
183/6, obr. 24 położonej przy ul. Iwaszkiewicza 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu działki 
ozn. nr ewid. 183/6, obr. 24 położonej przy ul. Iwaszkiewicza.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie oddania w użytkowanie wieczyste gruntu położonego w Zalesiu Górnym przy ul. Parkowej 
wraz z nieodpłatnym przeniesieniem własności budynku 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz 
Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: oddania w użytkowanie wieczyste gruntu położonego w Zalesiu Górnym przy ul. 
Parkowej wraz z nieodpłatnym przeniesieniem własności budynku.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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10) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności oraz 
udziału w prawie własności nieruchomości, położonych w obr. 38 m. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz 
Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji dla 
projektów uchwał z poz. 6.10, 6.12 oraz 6.22. 
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa 
własności oraz udziału w prawie własności nieruchomości, położonych w obr. 38 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na działkę ewid. 
ozn. nr 9/12, obr. 21, położoną w Piasecznie przy ul. Technicznej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na działkę 
ewid. ozn. nr 9/12, obr. 21, położoną w Piasecznie przy ul. Technicznej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maja Szwedzińska 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta. 
 
12) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości, położonej przy ul. Uroczej w Henrykowie Urocze 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
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Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości, położonej przy ul. Uroczej w Henrykowie Urocze.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) W sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w wyniku budowy infrastruktury technicznej na terenie miasta i gminy Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, nierozstrzygnięte głosowanie Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa. 
 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, poinformował o nierozstrzygniętym głosowaniu 
Komisji. 
 
Na początku dyskusji swój zdecydowany sprzeciw wobec nowej opłaty wyrazili radni z klubu PiS. 
Radna Renata Mirosław zaapelowała do radnych, aby nie popierali uchwały, argumentując, że spowoduje 
ona odpływ mieszkańców z gminy. Radny Michał Mierzwa dodał, że opłata adiacencka jest krzywdząca i 
niesprawiedliwa. 
 
Radny Michał Rosa zauważył, że burmistrz powinien podejmować decyzje dla dobra Gminy i jest 
zobowiązany wszcząć procedurę, ale to radni mają w tej sprawie decydujący głos. Wyraził opinię, że w dobie 
inflacji i problemów gospodarczych nie należy obciążać mieszkańców dodatkową opłatą, poza tym uznał to 
za niesprawiedliwe w sytuacji, gdy inni mieszkańcy od lat czekają na budowę dróg. Wiceprzewodnicząca 
Magdalena Woźniak zaznaczyła, że Gmina może, ale nie musi wprowadzać opłaty adiacenckiej. 
 
Radny Artur Maicki poparł uchwałę i wyraził opinię, że radni są odpowiedzialni za finanse Gminy, które się 
pogarszają. 
 
Radna Renata Mirosław zgłosiła wniosek o zamknięcie listy mówców. 
 
1. Wniosek o zamknięcie listy mówców 

 
Głosowano w sprawie: wniosku o zamknięcie listy mówców.  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
PRZECIW (13) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak 
BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (2) Łukasz Kamiński, Ewa Urbańska 
 
Wniosek został odrzucony. 
 

Po burzliwej dyskusji zwolenników i przeciwników uchwały przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie:  określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku budowy infrastruktury technicznej na terenie miasta i gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (12) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (2) Łukasz Kamiński, Ewa Urbańska 
 
Uchwała nie została podjęta. 
 
 
Przerwa w obradach godz. 12:00  
Wznowienie obrad po przerwie godz. 12:15 
 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza wznowił obrady, radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. 
Przewodniczący stwierdził kworum. 
 
14) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Piaseczna dla terenów przy ul. Geodetów 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna dla terenów przy ul. Geodetów.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Wojciech 
Ołdakowski, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – część I 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
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Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – część I.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Ewa 
Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie sposobu wykonania uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 719/XXVI/2012 z dnia 24 
października 2012 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu w obrębie ewidencyjnym Orzeszyn oraz części terenu w obrębie ewidencyjnym 
Chojnów 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie: sposobu wykonania uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 719/XXVI/2012 z 
dnia 24 października 2012 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie ewidencyjnym Orzeszyn oraz części terenu w 
obrębie ewidencyjnym Chojnów.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Ewa 
Urbańska 
 
Uchwała została podjęta. 
 
17) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno 
dla rejonu centrum miasta – etap II 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Anna Pakulińska-Attia poinformowała, że Wydział Urbanistyki i Architektury przygotował zmiany w 
miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, które pozwolą m.in. na budowę od dawna 
oczekiwanej przez mieszkańców sali teatralno-kinowej czy nadanie nowego życia wschodniej pierzei rynku. 
Pani Naczelnik omówiła etapy planu, poinformowała, że dla zabudowy wielorodzinnej lub wielorodzinnej z 
usługami wskaźnik zabudowy wynosi do 14 m, a dla zabudowy związanej z usługami publicznymi –  
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do 25 m, przy czym będzie on dokładnie określony na dalszym etapie, ograniczenie do 25 m wprowadzono, 
aby uniknąć ew. zmiany planu. 
 
Głos zabrała Kinga Socha z wydziału Urbanistyki i Architektury, która poinformowała, że trwają prace nad 
wytycznymi do konkursu na koncepcję budynku administracyjno-biurowego z salą teatralno-widowiskową (jej 
dokładna funkcja nie jest jeszcze znana, a od niej zależeć będzie kubatura budynku). Konkurs zostanie 
ogłoszony w maju, a rozstrzygnięcie planowane jest na wiosnę 2024 r. 
 
Głos zabrała Magdalena Gawrych, Dyrektorka Centrum Kultury, która podkreśliła, jak ważne jest, aby sala 
powstała w mieście ze względu na dostępność i ożywienie centrum. Katarzyna Biernadska-Hernik, Z-ca  
Dyrektorki Centrum Kultury, odniosła się do trudności związanych z brakiem sali i omówiła zalety 
umiejscowienia jej w centrum miasta.  
 
Burmistrz przypomniał, że brano pod uwagę kilka lokalizacji, ale ostatecznie wybrano działkę na terenie 
obecnego parkingu przy ul. Zgoda. Podkreślił, że mieszkańcy chcą, aby centrum miasta żyło także po 
południu i w weekendy. Zapowiedział, że planowany konkurs pozwoli wyłonić najlepszy projekt, 
uwzględniający zarówno aspekt ekologiczny, jak i oczekiwania mieszkańców. Realizowane będą trzy funkcje 
takie jak sala teatralno-kinowa, Urząd Miasta i Gminy oraz powierzchnie usługowe. Zmiany uwzględniają 
nowe trendy urbanistyczne, które odpowiadają na przemiany społeczne i wyzwania klimatyczne. 
 
Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Magdalena Woźniak, która w imieniu Zespołu 
Konsultacyjnego do Spraw Dziedzictwa podkreśliła, że zależy jej na uczestniczeniu w formułowaniu 
wytycznych konkursowych. Oceniła, że zapisy dają swobodę architektom, i wyraziła nadzieję, że projekt 
spełni też oczekiwania ekologów. Odniosła się również do tematu remontu budynków przy Pl. Piłsudskiego. 
 
Radna Izabella Górzyńska poparła uchwałę oraz konieczność budowy sali widowiskowej, ale wyraziła 
wątpliwości dotyczące działań proklimatycznych. Anna Pakulińska-Attia uspokoiła ją, że do realizacji 
zabudowy będą wykorzystane ekologiczne technologie, w planie ustalono też powierzchnię biologicznie 
czynną. 
 
Głosowano w sprawie:  przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do projektu planu, 
przedstawionych w załączniku do uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu centrum miasta – etap II.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Ewa 
Urbańska 
 
Rozstrzygnięcie Burmistrza zostało przyjęte. 
 
Głosowano w sprawie:  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno dla rejonu centrum miasta – etap II.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Ewa 
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Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
18) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części terenu w obrębie ewidencyjnym Pólko PGR 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części terenu w obrębie ewidencyjnym Pólko PGR.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) Paweł Poncyljusz, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Ewa 
Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
19) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 392/XVI/2019 z dnia 13 listopada 2019 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczno – dla obszaru w granicach obrębów ewidencyjnych 43, 44 z wyłączeniem dz. nr ewid. 2 
obr. 44 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 392/XVI/2019 z dnia 13 listopada 
2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Piaseczno – dla obszaru w granicach obrębów ewidencyjnych 43, 44 z wyłączeniem dz. nr 
ewid. 2 obr. 44.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) Paweł Poncyljusz, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Ewa 
Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
20) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 
1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 96 poz. 1717 z dnia 13.05.2010 r.) w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla obszaru 
ograniczonego ulicami: Geodetów, Julianowską, Okulickiego i Puławską 
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Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę – w podstawie prawnej powtarza się dwa razy zwrot „na podstawie”.  
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
oraz Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 
1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 96 poz. 1717 z dnia 13.05.2010 r.) w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla obszaru 
ograniczonego ulicami: Geodetów, Julianowską, Okulickiego i Puławską.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (3) Artur Maicki, Paweł Poncyljusz, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Ewa 
Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
21) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym dwóch lokali użytkowych o łącznej 
powierzchni 144,92 m2, usytuowanych w budynku mieszkalnym przy ul. Fabrycznej 2 w Piasecznie 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Ewa Witkowska, Naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę w podstawie prawnej w Ustawie o gospodarce nieruchomościami – t.j. Dz.U. z 2021 r., poz. 
1899 ze zm. zmienia się na t.j. Dz.U. 2023 poz. 344. 
 
Głosowano w sprawie:  wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym dwóch lokali 
użytkowych o łącznej powierzchni 144,92 m2, usytuowanych w budynku mieszkalnym przy ul. Fabrycznej 2 
w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (3) Artur Maicki, Paweł Poncyljusz, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie uchylenia Uchwały Nr 1425/XLVII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 maja 2018 r. 
w sprawie określenia strefy cen (stawek taryfowych) obowiązujących przy przewozie osób i ich bagażu 
taksówkami na terenie miasta i gminy Piaseczno 
 
Ewa Trzcińska, Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej, zreferowała projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
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Głosowano w sprawie:  uchylenia Uchwały Nr 1425/XLVII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
maja 2018 r. w sprawie określenia strefy cen (stawek taryfowych) obowiązujących przy przewozie osób i 
ich bagażu taksówkami na terenie miasta i gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) Paweł Poncyljusz, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
23) W sprawie zmiany uchwały nr 1243/LXII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 grudnia 2022 r. w 
sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Piaseczno 
 
Grzegorz Chrabałowski, Naczelnik Wydziału Utrzymania Terenów Publicznych, zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 1243/LXII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 grudnia 2022 r. w 
sprawie opłaty targowej obowiązującej na terenie Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 7 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) Paweł Poncyljusz, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (7) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
24) W sprawie „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie gminy Piaseczno w 2023 r.” 
 
Jacek Anczarski, Komendant Straży Miejskiej, zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie: „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2023 r.”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 7 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) Paweł Poncyljusz, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (7) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa Urbańska 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
25) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Piotr Obłoza, Przewodniczący Rady Miejskiej, zreferował projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 7 
Wyniki imienne: 
ZA (11) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Joanna Morawska, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik 
PRZECIW (1) Piotr Sędziak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Piotr Jakubowski, Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (2) Paweł Poncyljusz, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (7) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa Urbańska 
 
Uchwała została podjęta. 
 
7. Wolne wnioski 
 
Mieszkaniec Krzysztof M. zgłosił potrzebę zwiększenia częstotliwości kursowania linii L-1 przy 
osiedlu  Orężna oraz zamontowania oświetlenia nowo wybudowanych przejść dla pieszych.  
 
Z-ca Burmistrza Robert Widz wyjaśnił, że linią L-1 zarządza gmina Lesznowola i do niej należy kwestia ew. 
zwiększenia częstotliwości kursów, natomiast Piaseczno ponosi koszty tylko w obrębie swojej gminy. 
Podkreślił, że sytuacja samorządów w kwestii transportu publicznego nie jest łatwa, ponieważ wiąże się z 
dużymi kosztami. Zapewnił jednak, że Gmina dostrzega potrzeby mieszkańców i kursowanie linii L jest na 
bieżąco analizowane. Burmistrz Widz zapowiedział zwrócenie się do Rady Miejskiej o przekazanie środków 
na modyfikację połączeń. 
 
Głos zabrała radna Magdalena Woźniak, która zaapelowała, aby w rozważaniach o komunikacji na ul. 
Orężnej wziąć pod uwagę wnioski, które spływają z ul. Pomorskiej, i spojrzeć na oczekiwania mieszkańców 
w szerszej perspektywie. Poprosiła też burmistrza, aby przekazał Powiatowi wniosek o stałą opiekę nad 
skrzyżowaniem ul. Gerbera, Sienkiewicza i Wojska Polskiego (dziurawa nawierzchnia). 
 
8. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 67 sesję o godz. 13.25. 
 
  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
  

 
Przygotował(a): Katarzyna Olejnik-Łodyga 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


